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Zápis ze 4. zasedání

Zastupitelstva Městyse Sepekov

Místo konání: Zasedací místnost Úřadu Městyse Sepekov
Datum konání: 19. února 2015 od 18.00 hodin
Čas zahájení jednání: 18.00 hodin
Přítomno: 14 členů při zaháje-
ní, 15 členů od 18.15 hodin

Ing. Pavlína Bambuškarová, Pavel Benda, Ing. Ladislav Bolek, 
Ing. Jiří Cihlář, Miloslav Cihlář, Martin Filipín, Jiří Gröger, Zbyněk 
Hejna, Mgr. Josef Himl, Bc. Jaroslav Lukeš, Stanislav Sedláček, 
MVDr. Jiří Starc, Petr Urban, Milan Vácha

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Josef Himl, Miloslav Cihlář
Zapisovatel: Ing. Zdeněk Černý

P r o g r a m :

1. Zahájení
2. Kontrola usnesení č. 3/2014
3. Zpráva o činnosti rady obce
4. Zpráva o činnosti výborů
5. Založení právnické osoby - doplněno
6. Smlouvy o poskytnutí dotace v rámci Fondu solidarity Evropské unie
7. Příspěvky spolkům na činnost na rok 2015
8. Vyhlášení výběrového řízení na veřejnou zakázku „Stavební úpravy a přístavba kulturního domu 

Sepekov“ a schválení zadávací dokumentace k výběrovému řízení
9. Žádost o převod pozemku/koupi stav. parc. č. 187 vč. stavby v k. ú. Sepekov
10. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se stanoví systém komunitního kompostování a způsob 

využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce - doplněno
11. Majetkové záležitosti

11.1. Žádost směnu pozemků v k. ú. Sepekov - doplněno
12. Různé, diskuze

12.1. Volba přísedícího Okresního soudu v Písku - doplněno
13. Závěr

J e d n á n í :

1. Zahájení
4. zasedání zastupitelstva městyse zahájila starostka městyse a přivítala přítomné.
Předsedající určila ověřovatele a zapisovatele zápisu. Ověřovateli určila pana Mgr. Josefa Himla a 
pana Miloslava Cihláře, zapisovatelem Ing. Zdeňka Černého.

Dále nechala schválit navržený program jednání doplněný oproti zaslané pozvánce o body:
5. Založení právnické osoby
10. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se stanoví systém komunitního komposto-
vání a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce
11.1. Žádost směnu pozemků v k. ú. Sepekov
11.2. Volba přísedícího Okresního soudu v Písku

K navrženému programu nebyly vzneseny připomínky.
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Přijaté usnesení č. 46/2015 :
ZM schvaluje navržený program jednání Zastupitelstva Městyse Sepekov č. 4/2015 doplněný 
oproti zaslané pozvánce o body:

5. Založení právnické osoby
10. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se stanoví systém komunitního komposto-

vání a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území 
obce 

11.1. Žádost směnu pozemků v k. ú. Sepekov
12.1. Volba přísedícího Okresního soudu v Písku 

Výsledek hlasování: 14 hlasů pro, 0  proti, 1 se zdržel.

Na počátku hlasování se na zasedání dostavil DiS. Martin Pokorný, od této chvíle je přítomno na 
zasedání všech 15 členů zastupitelstva.

2. Kontrola usnesení č. 3/2014
Zápis z jednání ZM č. 3/2014 byl součástí přílohy materiálu k jednání. K projednávanému bodu 
nebyly vzneseny připomínky.

Přijaté usnesení č. 47/2015 :
ZM bere na vědomí zápis z jednání Zastupitelstva Městyse Sepekov č. 3/2014.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

3. Zpráva o činnosti rady obce
Zápisy ze zasedání Rady Městyse Sepekov č. 4/2014;  5, 6 /2015 nebyly čtené, byly součástí pří-
lohy k materiálu pro jednání. Zápis č. 7/2015 byl zaslán dodatečně po jednání rady konaném dne 
16.2.2015.
Zastupitel Martin Pokorný měl připomínku: rád by příště věděl, že je navržen do povodňové ko-
mise, než se to dozví ze zápisu rady. Starostka odpověděla, že byl jmenován proto, že byl členem 
povodňové komise i v minulém období; nikdo z navržených členů na e-mailový dotaz na své jme-
nování nic nenamítnul.

Další dotazy k zápisům z jednání rady městyse nebyly vzneseny.

Přijaté usnesení č. 48/2015 :
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti Rady Městyse Sepekov č. 4/2014, č. 5/2015, č. 6/2015, č. 
7/2015.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

4. Zpráva o činnosti výborů

4.1. Zpráva o činnosti finančního výboru
S činností finančního výboru (FV) seznámil zastupitelstvo předseda FV, Bc. Jaroslav Lukeš. 

Informoval o výsledcích provedené veřejnosprávní kontroly v příspěvkové organizaci Základní 
škola a Mateřská škola Sepekov:
Paní Sádlová, pověřená k provedení veřejnosprávní kontroly, doporučila drobné změny ve vedení 
účetní evidence. FV projednal dotace spolkům, výsledek byl přiložen k materiálům pro jednání 
ZM. Svaz tělesně postižených dal žádost po zasedání FV (v den jednání ZM), předseda jeho žádost 
doporučuje schválit mezi ostatními, včetně dohodnutých navýšení. Závěrem prohlásil, že při kont-
rolách FV nezjistil žádné závady.
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Přijaté usnesení č. 49/2015 :
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti finančního výboru.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

4.2. Zpráva o činnosti kontrolního výboru
S činností kontrolního výboru (KV) seznámil zastupitelstvo předseda KV, pan Milan Vácha. 

KV na svém jednání konaném dne 16.2.2015 provedl kontrolu usnesení č. 3/2014 se závěrem, že 
nebyly zjištěny žádné závady a nemá připomínek.

Přijaté usnesení č. 50/2015 :
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

4.3. Zpráva o činnosti osadního výboru
S činností osadního výboru (OV) seznámil Petr Urban, předseda výboru. OV se sešel 

11. 2.2015, připravuje líšnický maškarní průvod. Dále zve na divadelní představení 28. 2. 2015 do 
pohostinství v Líšnici. OV se chystá prořezávat cesty k Nešpanu a ošetřovat vysazené dřeviny. Pa-
na Václava Vlnu pověřil výsadbou živého vánočního stromku na návsi. Veřejné světlo před čp. 22 
bylo opraveno.

Přijaté usnesení č. 51/2015 :
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti osadního výboru.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

4.4. Zpráva o činnosti výboru pro stavební činnost v obci
S činností výboru pro stavební činnost v obci seznámil ZM předseda výboru, pan Stanislav 

Sedláček. Výbor se na svých jednáních nejvíce věnoval zadávacím podmínkám pro dostavbu kul-
turního domu. Pro hodnocení budoucích nabídek považuje za důležitější celkovou ekonomickou 
výhodnost nabídek, než jen prostou navrženou cenu. Výbor soudí, že nejnižší („podtržená“) na-
bídka může ve svém důsledku vést k nutným vícepracím nebo snížením kvality díla a spolehlivosti 
veřejné zakázky.

Přijaté usnesení č. 52/2015 :
ZM bere na vědomí zprávu o činnosti výboru pro stavební činnost v obci.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

5. Založení právnické osoby

Součástí materiálu k jednání byla příloha vysvětlující důvod pro založení právnické osoby. Do 
činnosti právnické osoby mohou být svěřeny i další činnosti, které obec zajišťuje (lesní hospodář-
ství, správa a provozování kanalizace, nakládání s odpady (vyjma nebezpečných), provozování 
kulturních, kulturně-vzdělávacích a zábavních zařízení, pořádání kulturních produkcí, zábav, vý-
stav, veletrhů, přehlídek, prodejních a obdobných akcí. 

Materiál k zasedání obsahoval výpis z obchodního rejstříku právnické osoby založené Obcí Kovářov.

Diskuze:
O podrobnostech fungování právnické osoby diskutoval Ing. J. Cihlář, odpovídala Ing. P. Bam-
buškarová a P. Urban (kteří konzultovali záležitost s Finančním úřadem v Písku), doplňoval pan 
Bc. J. Lukeš. 
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Smyslem založení by bylo zejména uzavření smlouvy mezi městysem a touto právnickou osobou
(s.r.o.) na budoucí pronájem budovy dostavěného víceúčelového zařízení. Společnost by mohla
provozovat další činnosti, podle přiloženého návrhu.

Sedláček Stanislav - navrhl ještě provozování silniční dopravy;
Ing. P. Bambuškarová - to už je koncesovaná činnost; navržených činností je řada, ale neznamená 

to, že organizace musí vše dělat;

Pokorný Martin - bude to firma s vlastní subjektivitou a účetnictvím? jaký bude mít po letech efekt 
pro městys? 

Ing. Cihlář Jiří - protože jediným majitelem má být městys, zisk organizace bude k užitku pro 
městys;

Ing. Bambuškarová Pavlína - jednateli organizace může být kdokoli ze zastupitelstva nebo i občan 
městyse;

Stibor Luděk, občan - bude na toto místo výběrové řízení?
Ing. Bambuškarová Pavlína - ne, schválí se na veřejném zasedání zastupitelstva; vzhledem ke sku-

tečnosti, že to bude velká zodpovědnost za nula peněz, nepředpokládá, že by o 
tuto funkci byl velký zájem;

Ing. Bolek Ladislav -  dotaz, co se dnes tedy bude schvalovat?
Ing. Bambuškarová Pavlína – jednotlivé body, které musí obsahovat Zakladatelská listina, která 

musí být sepsána notářem;

Starostka navrhla hlasovat o jednotlivých hlavních bodech Zakladatelské listiny.  

Přijaté usnesení č. 53/2015 :
ZM se rozhodlo založit v souladu s § 84 odst. 2) písm. e) právnickou osobu - společnost s ručením 
omezeným s názvem Služby městyse Sepekov s.r.o.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

Přijaté usnesení č. 54/2015 :
ZM schvaluje sídlo spol s. r.o.: 398 51, Sepekov 174

Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

Starostka navrhla hlasovat o 2 jednatelích a jako prvního navrhla pana Ing. Ladislava Bolka; ten 
však tento návrh nepřijal. 

Další přijatá usnesení:

Přijaté usnesení č. 55/2015 :
ZM schvaluje jako 1. jednatele společnosti Služby městyse Sepekov s.r.o. Pavla Bendu.
Výsledek hlasování: 14 hlasů pro, 0  proti, 1 se zdržel hlasování (P. Benda).

Přijaté usnesení č. 56/2015 :
ZM schvaluje jako 2. jednatele společnosti Služby městyse Sepekov s.r.o. Petra Urbana.
Výsledek hlasování: 13 hlasů pro, 0  proti, 2 se zdrželi hlasování (P. Urban, M. Pokorný).

Přijaté usnesení č. 57/2015 :
ZM schvaluje základní kapitál společnosti Služby městyse Sepekov s.r.o. ve výši 100 000,- Kč
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

Přijaté usnesení č. 58/2015 :
ZM schvaluje obchodní podíl Městyse Sepekov ve společnosti Služby městyse Sepekov 
s.r.o. 100%. 



5

Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

Přijaté usnesení č. 59/2015 :
ZM schvaluje tyto předměty podnikání právnické osoby Služby městyse Sepekov s.r.o.: 

 Pronájem nemovitostí, bytů a nebytových prostor
 Hospodaření v lese, na pozemcích vlastních, pronajatých, nebo užívaných na základě ji-

ného právního důvodu
 Poskytování služeb pro zemědělství, zahradnictví, rybníkářství, lesnictví a myslivost
 Provozování vodovodů a kanalizací a úprava a rozvod vody
 Nakládání s odpady (vyjma nebezpečných)
 Velkoobchod a maloobchod
 Provozování kulturních, kulturně-vzdělávacích a zábavních zařízení, pořádání kultur-

ních produkcí, zábav, výstav, veletrhů, přehlídek, prodejních a obdobných akcí
s tím, že Zakladatelská listina sepsaná notářkou dle této specifikace bude schválena zastupitel-
stvem Městyse Sepekov.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

6. Smlouvy o poskytnutí dotace v rámci Fondu solidarity Evropské unie

Krajský úřad Jč. kraje zaslal 2 Smlouvy o poskytnutí dotace v rámci Fondu solidarity Evropské 
unie, kdy předmětem smlouvy je úprava vzájemných práv a povinností smluvních stran souvisejí-
cích s poskytnutím účelové dotace z rozpočtu zprostředkovatele na financování prvotních nákladů 
a výdajů za nezbytná opatření nutná k obnovení základních funkcí poškozeného majetku a území 
s vyhlášeným nouzovým stavem v důsledku povodní v období června 2013 v rámci Fondu solida-
rity Evropské unie. Výše dotace činí 95.000,- Kč a 28.150,- Kč.

Přijaté usnesení č. 60/2015 :
ZM schvaluje uzavření smlouvy č. SD/OEKO/458/15 o poskytnutí dotace v rámci Fondu solida-
rity Evropské unie, kdy předmětem smlouvy je úprava vzájemných práv a povinností smluvních 
stran souvisejících s poskytnutím účelové dotace z rozpočtu zprostředkovatele na financování 
prvotních nákladů a výdajů za nezbytná opatření nutná k obnovení základních funkcí poškoze-
ného majetku a území s vyhlášeným nouzovým stavem v důsledku povodní v období června 2013 
v rámci Fondu solidarity Evropské unie. Výše neinvestiční dotace činí 95.000,- Kč.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování.

Přijaté usnesení č. 61/2015 :
ZM schvaluje uzavření smlouvy č. SD/OEKO/469/15 o poskytnutí dotace v rámci Fondu solida-
rity Evropské unie, kdy předmětem smlouvy je úprava vzájemných práv a povinností smluvních 
stran souvisejících s poskytnutím účelové dotace z rozpočtu zprostředkovatele na financování 
prvotních nákladů a výdajů za nezbytná opatření nutná k obnovení základních funkcí poškoze-
ného majetku a území s vyhlášeným nouzovým stavem v důsledku povodní v období června 2013 
v rámci Fondu solidarity Evropské unie. Výše neinvestiční dotace činí 28.185,- Kč.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování.

7. Příspěvky spolkům na činnost na rok 2015

První čtení výše příspěvků spolkům bylo v projednávaném bodě zasedání č. 4.1., starostka návrh 
finančního výboru přečetla ještě jednou a vybídla přítomné k diskusi.

Diskuze:
Stibor Luděk, občan - příspěvek pro Sokoly je malý a starají se o hodně dětí;
Ing. Bambuškarová Pavlína - schvalují se výše příspěvků, o které spolky žádaly;
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Stibor Luděk, občan - víc nežádají, protože vědí, že jim víc nedáte; 
Sedláček Stanislav – Tělocvičná jednota také dělá hodně s dětmi, rodiče si je sami vozí na závody 

a financují je;
Ing. Bolek Ladislav - vychází se z podaných žádostí a ty zase vycházejí z příspěvků v minulých le-

tech; příště může tělocvičná jednota žádat o víc; 

Bez hlasování se zastupitelstvo rozhodlo hlasovat o předloženém návrhu najednou.

Přijaté usnesení č. 62/2015 : Z
ZM schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na činnost spolků v roce 2015 ve výši: 

spolek výše dotace

Tělocvičná jednota Sokol Sepekov 6 000

Tělovýchovná jednota Sokol Sepekov 60 000

Junák 8 000

ČSŽ Sepekov 10 000

ČSŽ Líšnice 8 000

ČSCH Sepekov 3 000

Svaz tělesně postižených  Sepekov 5 000

Myslivecké sdružení Sepekov 7 000

Český rybářský svaz, místní organiza-

ce Sepekov 5 000

Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

8. Žádost o převod pozemku/koupi stav. parc. č. 187 vč. stavby v k.ú. Sepekov

Pozemek stav. parc. č. 187 o výměře 33 m2 v obci a k. ú. Sepekov je pozemkem pod budovou 
márnice na hřbitově v Sepekově. Městys má na pozemek včetně budovy uzavřenou smlouvu 
o výpůjčce č. PI/ÚE-34/09 ze dne 18. 12. 2009 (bezplatné užívání do 31. 12. 2016). 
Z důvodu plánovaných stavebních úprav a oprav budovy márnice je navrženo požádat dosavadní-
ho vlastníka - Českou republiku, zastoupenou Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetko-
vých (ÚZSVM) o převod vlastnictví. Po telefonické dohodě s Úřadem pro zastupování státu ve 
věcech majetkových je spíše upřednostňován úplatný převod.

Místostarosta Pavel Benda uvedl, že vnitřek márnice je ve velmi špatném stavu, není tam zavedená 
elektřina a teče jen studená voda, bylo by třeba více vyjít vstříc potřebám hrobníka i návštěvníků 
hřbitova; mohlo by se zde zřídit sociální zařízení. Bude možné žádat dotace na opravu objektů ob-
čanské vybavenosti, ale nemovitost včetně pozemku musí být v obecním vlastnictví.

Starostka informovala, že podle předběžného telefonického sdělení ÚZSVM možná neschválí bez-
úplatný převod, je třeba počítat i s převodem za úplatu, uvidíme, co při jednání tento úřad navrhne.

Přijaté usnesení č. 63/2015 :
ZM schvaluje podání žádosti o převod vlastnictví stav. parc. č. 187 v obci a k.ú. Sepekov včetně 
budovy na Městys Sepekov.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0  se zdržel.

9. Vyhlášení výběrového řízení na veřejnou zakázku „Stavební úpravy a přístavba kulturního 
domu Sepekov“ a schválení zadávací dokumentace k výběrovému řízení
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Text zadávací dokumentace byl součástí přílohy materiálu k jednání.
Předmětem veřejné zakázky jsou stavební úpravy a přístavba kulturního domu Sepekov. Zakázka 
je vyhlašována jako otevřená podlimitní zakázka na stavení práce v souladu s § 27 zákona o veřej-
ných zakázkách č. 137/2006 Sb., v platném znění.

Městys Sepekov jako zadavatel je na základě uzavřené smlouvy se společností LEGRO 
CONSULT s.r.o. zastoupen touto společností při výkonu práv a povinností souvisejících podle zá-
kona se zadávacím řízením.

Starostka předala slovo místostarostovi, který sdělil, že je to stejná zadávací dokumentace, která se 
schvalovala loni. Dokumentace je to složitá, zastupitelé ji měli možnost předem pročíst. Dojde 
samozřejmě ke změnám termínů. 
Ing. Bolek Ladislav upozornil na chybu na str. 7, kde je ponechán loňský letopočet. 
Místostarosta uvedl, že chyba bude opravena. 

Pavel Benda navrhl schválit nyní i výběrovou komisi. 
Starostka  měla by se schválit výběrová komise i zadávací dokumentace. 

Pavel Benda navrhl do výběrové komise: 
Stanislava Sedláčka, Ing. Luboše Vaniše, Ing. arch. Jana Hlavína, PhD., DiS. Martina Pokorného a 
Ing. Jiřího Cihláře.
Ing. Jiří Cihlář by přijal radši místo náhradníka, za Pavla Bendu. 

Přijaté usnesení č. 64/2015 :
ZM vyhlašuje výběrové řízení na veřejnou zakázku „Stavební úpravy a přístavba kulturního 
domu Sepekov“, která bude vyhlašována jako otevřená podlimitní zakázka na stavební práce 
v souladu s § 27 zákona č. 137/2006 Sb., v platném znění, schvaluje zadávací dokumentaci 
k výběrovému řízení a výběrovou komisi ve složení: Stanislav Sedláček, Ing. Luboš Vaniš, 
Ing. arch. Jan Hlavín, PhD., DiS. Martin Pokorný, Benda Pavel a náhradník Ing. Jiří Cihlář.
Výsledek hlasování: 13 hlasů 0  proti, 2 se zdrželi hlasování (J. Cihlář a M. Pokorný).

10. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, kterou se stanoví systém komunitního kompostování 
a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce
Za účelem řádného provozování stávající skládky na rostlinné nedřevnaté zbytky, provozované 
městysem dosud u ČOV Milevsko je navrhováno z důvodu zamezení možných sankcí dozorových 
a kontrolních orgánů změnit místo provozování komunitní kompostárny. Na základě doporučení 
jsou navrženy pozemky parc. č. 1333/1, 1333/2, 1333/9 v k. ú. Sepekov – jedná se o pozemky u 
Chobota.
V souladu s § 10a zákona č. 185/2001 Sb., o odpadech v platném znění nutné schválit novou 
obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví systém komunitního kompostování a způsob využití 
zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce.

Diskuse:
Hejna Zbyněk - nebude problémem blízkost skládky k rekreačním chatám?
Mgr. Himl Josef - blízko je i Přírodní památka Smutná s chráněnou vachtou trojlistou;
Ing. Bambuškarová Pavlína - je to dostatečně daleko, není to v ochranném pásmu přírodní památ-

ky a hlavně se jedná o ukládání zeleně;
Ing. Cihlář Jiří - nešlo by to nechávat na stávajícím  místě?
Vácha Milan - je to moc úzké a blízko u vodního toku;
Ing. Bambuškarová Pavlína -  orgány státní správy nás již varují, že současný způsob a umístění 

nevyhovují; vystavujeme se možným sankcím; 

Sedláček Stanislav -  když se bude skládka řádně udržovat, nebude s tím problém;
Ing. Cihlář Jiří - je to přece jen velký zásah do krajiny. 
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Vácha Milan - nesmí se tam vozit kdejaký odpad;
Bc. Lukeš Jaroslav - současný pozemek po zrušení se upraví do původního stavu? 
Vácha Milan – ano;
Sedláček Stanislav - na plánovaném pozemku se kdysi těžil jíl pro stavbu hrází rybníků a potom byl 

zavezen navážkou, není to tedy normální přírodní pozemek, podle něj se pro 
kompost hodí;

Přijaté usnesení č. 65/2015 :
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015, kterou se stanoví systém komunitního kom-
postování a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území obce 
Sepekov.
Výsledek hlasování: 14 hlasů pro, 0  proti, 1 se zdržel hlasování (J. Himl).

11. Majetkové záležitosti
JUDr. Jana Kožíšková, Praha požádala o směnu pozemků v k. ú. Sepekov, a to pozemků parc. 
č. 3342/1 o výměře 143 m2 a 3342/2 o výměře 276 m2 v k. ú. Sepekov za pozemky ve vlastnictví 
městyse parc. č. 3334/1 o výměře 335 m2, 3335/1 o výměře 97 m2. Pozemky Dr. Kožíškové jsou 
v přístupové cestě „v chalupách“ u Chobota, pozemky městyse se nacházejí v poli nad Chobotem 
mezi pozemky, které jsou ve vlastnictví Dr. Kožíškové.
Stavební výbor a rada městyse směnu doporučily, protože tam majitelé domů nemají jinak zajiště-
ný přístup po pozemcích ve vlastnictví obce. 

Situace se zakreslením zájmových pozemků v katastrální mapě byla přílohou materiálu k jednání.

Přijaté usnesení č. 66/2015 :
ZM vyhlašuje záměr směny pozemků parc. č. 3334/1 o výměře 335 m2 a 3335/1 o výměře 97 m2

v katastrálním území Sepekov.
Výsledek hlasování: 15 hlasů pro, 0  proti, 0 zdržel se.

12. Různé

12.1. Volba přísedícího Okresního soudu v Písku
Okresní soud v Písku žádá ZM o projednání kandidatury (stávajícího) přísedícího pana Jaroslava 
Kosíka, Sepekov 287, na další čtyřleté období, a aby provedlo volbu dle § 64 zák. č. 6/2002 Sb.

Přijaté usnesení č. 67/2015 :
ZM volí Jaroslava Kosíka, nar. 22. 7. 1942, bytem Sepekov 287, dle § 64 zák. č. 6/2002 Sb., pří-
sedícím Okresního soudu v Písku na volební období 2015 – 2019.
Výsledek hlasování: 14 hlasů pro, 0  proti, 1 se zdržela hlasování (P. Bambuškarová)

12.2. Diskuse

Vácha Milan - když už se novým zákazem zastavení nad náměstím vyčistil chodník od věčně parku-
jících aut, navrhuje, aby se uklidila zpustlá zahrádka proti č.p. 161, kde je 
nyní po dopravní nehodě provalený plot;

Ing. Bambuškarová Pavlína – ví, že je to obecní pozemek, jedná se o přihrazenou předzahrádku, 
kterých je takto v obci více;  mělo by se to oznámit majitelům a potom ukli-
dit; hlavně, aby se ze vzniklého místa nestala opět další nevzhledná parko-
vací plocha;

Vachtová Stanislava, občan - to místo je nebezpečné, děti tudy chodí do školy, chtělo by to chod-
ník;
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Ing. Bambuškarová Pavlína -  už o tom jedná s dopravními orgány, musela by se v některém místě 
zúžit silnice; dopravní projektant již na místě situaci posuzoval, je třeba 
nejprve vyřešit pozemky;

Vachta Vladimír, občan  a Stanislav Sedláček - měla by se také snížit rychlost na hlavní silnici;

Pokorný Martin - chtělo by to měřit rychlost;
Ing. Bambuškarová  Pavlína - měření rychlosti je připraveno; projektová dokumentace, souhlasné 

stanovisko Dopravního inspektorátu a už i souhlas s umístěním od doprav-
ního úřadu; bohužel v letošním roce bylo  z grantového programu Jihočes-
kého kraje na podporu bezpečnosti na pozemních komunikacích vyškrtnuta 
možnost požádat o grant na radarové měřiče rychlosti;

Grőger Jiří - měřící technika je velice drahá;
Ing. Bambuškarová  Pavlína - snažíme se získat dotace, pokud nebudou, musí se měřící místa zři-

zovat postupně podle naléhavosti;

Bečvář Miloslav, občan - proč se nad náměstí dal zákaz zastavení? Stačil by zákaz stání. Nastala 
diskuse o tom, co znamená zastavení a stání (p. Lelek) a o tom, jak jednotli-
vé typy zákazů dodržovat;

Bečvář Miloslav, občan – umístění zákazu zastavení opakovaně odsoudil; 
Ing. Bambuškarová  Pavlína  - na nebezpečnost místa pro chodce opakovaně upozorňovali rodiče 

dětí, dokonce se tato záležitost řešila i na jednání školské rady, dřívější za-
stupující ředitelky školy sama říkala, jak nebezpečný je pohyb dětí okolo zde 
stále parkujících  aut ; městys se pokusí vyjednat výjimku pro zde bydlící, 
jestli to půjde; nynější řešení je dočasné, než se podaří realizovat chodník a 
zajistí bezpečnost chodců;

MVDr. Starc Jiří – navrhuje, aby byla v sídlišti u nádraží instalována nějaká informační vitrína a 
aby z důvodu usnadnění nakupování zvlášť starších obyvatel Sepekova, kteří 
to mají daleko na náměstí, byla zvážena možnost zásobování pojízdnou pro-
dejnou;

Ing. Bambuškarová  Pavlína  - vejde v jednání o možnosti zásobování pojízdnou prodejnou.

Ing. Bolek Ladislav -  požádal o ošetření stromů u hřiště;

Koutník Michal, občan – dotaz,  jak to bude se skladovými prostory v kulturním domě, až se bude 
přistavovat;

Sedláček Stanislav - během stavby bude skutečně přístup a provoz omezený, např. BOMA bude 
muset dát sklad dočasně jinam;

Starostka pozvala všechny přítomné na sobotní masopustní průvod. 

13. Závěr
Starostka městyse poděkovala přítomným za účast a zasedání ukončila.

Zasedání ukončeno v 19.40 hodin

Zapsal Zdeněk Černý
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Ing. Pavlína Bambuškarová
starostka městyse

Mgr. Josef Himl Miloslav Cihlář
ověřovatel zápisu ověřovatel zápisu




